

# Symphony of Mountains and Sea | Where an Ancient Fishing Port Meets reel Jianghu

—— A Xiangshan Day Trip



## 【Theme】

The ancient Shipu Fishing Port in Xiangshan is a "living museum of fishing culture," where salty sea breezes drift through Ming-Qing era streets and the legacy of fishing communities thrives after 600 years. Just nearby, Xiangshan Film Studio brings history and wuxia legends to life with its grand sets of ancient palaces and martial arts worlds. In a single day, travelers can witness the rustic charm of the fishing port and step into the magical realm of cinema—a unique dialogue between tradition and imagination nestled between mountains and sea.

## 【Trip Description】

**09:00**

Meet at the hotel lobby and depart for Xiangshan (approximately 1.5 hours' drive).

**10:00-11:30**

**【Shipu Ancient Fishing Port Town】** Xiangshan Shipu Ancient Fishing Port Town is a "living museum of fishing culture," built along mountains and facing the sea. Its crisscrossing Ming-Qing era streets, swept by salty breezes carrying the scent of fishing life, evoke six centuries of maritime history. It stands as both a witness to East China Sea fishing traditions and an authentic reflection of local community life.

**11:30-13:00**      Lunch time . (Meals are on your own)**13:00-16:00**

**【Xiangshan Film Studio】** Xiangshan Film & TV City is one of China's large-scale film and television production bases, famous for its ancient-style architecture and realistic scene reproductions. It recreates street scenes from various historical periods, from the Spring and Autumn period to the Tang and Song dynasties and the Republic of China era, such as the "Xiangyang City." Many popular films and TV dramas have been shot here, and visitors have the chance to experience the behind-the-scenes process of filmmaking.

**16:00-17:30**

Return to the hotel to rest and conclude today's pleasant journey.

### **【Pricing】**

1. For 2-5 persons: CNY 1,280 /PAX
2. For 6-9 persons: CNY 730 /PAX
3. For 10 or more persons: CNY 550/PAX

### **【Inclusions】**

1. Guiding service: English speaking guide throughout the tour.
2. Vehicle service: One day vehicle usage .
3. Admission Fees: Entrance tickets to all attractions specified in the itinerary.

**【Exclusions】**

1. Additional costs incurred due to force majeure reasons such as traffic, weather conditions, etc.
2. Costs for meals, bottled water, beverages, etc., throughout the tour.
3. Expenses not mentioned in the itinerary and all other personal expenditures.

## 山海交响 | 渔港古城遇见影视江湖

—— 象山 1 日



## 【线路设计理念】

象山石浦渔港古城是一座“活着的渔文化博物馆”，明清街巷间海风咸涩，渔家烟火绵延六百年；而象山影视城则以金庸武侠、秦汉宫殿为幕，上演着跨越时空的江湖传奇。一日穿梭其间，半是渔港沧桑，半是影视幻境，山海之间碰撞出奇妙的时空交响。

## 【行程说明】

08:30 酒店大堂集合出发，前往象山石浦镇。（车程约 1.5 小时）

10:00-11:30

【石浦渔港古城】是中国近代重要历史人物的故居群，包含丰镐房、小洋房等建筑，融合浙东民居与西方风格。这里见证了中国近代历史的转折，保留着家族生活与政治活动的双重痕迹。



11:30-13:00 自由午餐时间。

13:00-16:00

【象山影视城】是中国的大型影视拍摄基地之一，以仿古建筑群和真实场景复现而著称。城内重现了从春秋战国到唐宋及民国等不同历史时期的街景风貌，如“襄阳城”。众多热门影视剧曾在此取景，游客有机会体验电影拍摄的幕后过程。

16:00-17:30

返回酒店休息，结束今日愉快的旅程。

#### 【收费标准】

1. 2-5 人收费：CNY 1280 元/人
2. 6-9 人收费：CNY 730 元/人
3. 10 人及以上收费：CNY 550 元/人

#### 【费用包含】

1. 讲解服务：导游全程陪同英文讲解；
2. 车辆服务：一日用车；
3. 行程内所列景点门票。

#### 【费用不含】

1. 因交通、天气等不可抗力原因所导致的额外费用；
2. 全程用餐、矿泉水、饮料等费用；
3. 行程中未提及的消费以及其他一切个人消费。